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Abstract (en)
Production of a printed product formed by several printed products (1) glued together comprises accelerating the printed products on a first
conveying section (2) across the conveying direction (F) to a further conveying section (3) to form a larger dividing section (12) between the printed
products, pivoting so that a side edge (22) is located in a position parallel to the conveying direction and lifting the products into transport clips (8) of
an adhesive binding device (7). An independent claim is also included for a device for the production of a printed product formed by several printed
products glued together. Preferred Features: A force is produced before acceleration and/or pivoting of the printed products.

Abstract (de)
Bei einem Verfahren zur Herstellung eines aus mehreren Druckprodukten (1) gebildeten klebegebundenen Druckerzeugnisses, bei dem die
Druckprodukte (1) auf einem ersten Förderabschnitt (2) einer Förderstrecke (6) einer umlaufenden Fördervorrichtung (4) zu losen Buchblocks (5)
zusammengetragen und auf einem nachfolgenden weiteren Förderabschnitt (3) einer Klebebindevorrichtung (7) zugeführt werden, werden die
auf dem ersten Förderabschnitt (2) quer zur Förderrichtung (F) in einer gegen die Förderrichtung (F) geneigten Rücklage zusammengetragenen
Druckprodukte (1) resp. losen Buchblocks (5) auf dem weiteren Förderabschnitt (3) zur Bildung eines grösseren Teilungsabstandes (12) zwischen
den Druckprodukten (1) beschleunigt und durch eine Schwenkbewegung derart hochgestellt, dass sich eine Seitenkante (22) der Druckprodukte (1)
resp. losen Buchblocks (5) in einer zur Förderrichtung (F) etwa parallelen Lage befindet, so dass sie aus dieser Lage in Transportklammern (8) der
Klebebindevorrichtung (7) angehoben werden können.
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